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احمدینژاد در حال رسیدگی است
آذر 11, 1393

سخنگوي قوه قضاييه ديروز در هفتاد و سومين نشست خبري خود
ميزبان اصحاب رسانه بود. حجتالاسلام غلامحسين محسني اژهاي در اين

نشست ضمن تشکر از دستگيري سريع عوامل اسيدپاشي اخير در تهران، از
مسئولان اصفهاني درخواست کرد که هر چه سريعتر عوامل اسيدپاشي در
اين شهر نيز دستگير شود. توضيح درباره وضعيت پروندههاي محمود
احمدينژاد، معاون اول وي، سعيد مرتضوي و بابک زنجاني از ديگر
بخشهاي سخنان معاون اول قوه قضائيه بود. وي همچنين تصريح کرد که
اتهام يکي از مديران شهرداري تهران که اخيرا دستگير شده، امنيتي

است.

وي با اشاره به اسيدپاشي اخير در تهران گفت: متاسفانه بعضي
اقدامات مانند اسيدپاشي که ما در اين ايام شاهدش بوديم موجب تاثر
همگان شده و اميدواريم دستگاه انتظامي و قضايي بتوانند به گونهاي
حرکت کنند که بازدارنده باشد و ديگر کسي جرات انجام آن را نداشته

باشد.

معاون اول قوه قضاييه افزود: از نيروي انتظامي به دليل اقدام
بهموقع در بازداشت عاملان اين اتفاق تشکر ميکنم. بنده پيگير اين
موضوع بودم و از دادستاني تهران خواستم تا نسبت به دو موردي که
اسيد پاشيدهاند، رسيدگي صورت گيرد و حکمشان تعيين و اجرا شود.
البته مشکلاتي در اجراي حکم آنها وجود دارد. من درخواست حل شدن

مشکل را داشتم و بيشتر مشکلات در زمينه پزشکي است.

سخنگوي قوه قضاييه همچنين از نيروي انتظامي و سيستم اطلاعاتي
اصـفهان خواسـت تـا نهـايت تلاش خـود را در دسـتگيري عـاملان اصـلي
اسيدپاشيهاي اخير در اين استان انجام دهد.وي اظهار کرد: هنوز
عاملان اصلي اسيدپاشيهاي اصفهان دستگير نشدهاند، گرچه در روزهاي
اول مظنوناني تحت تعقيب قرار گرفتند اما عاملين اصلي هنوز دستگير

نشدند.

پرونده احمدينژاد در حال رسيدگي است
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خبرنگاري با اشاره به گذشت يک سال از احضار محمود احمدينژاد به
دادگاه درباره رسيدگي به شکايت مجلس از رئيس جمهور سابق ايران
سوال کرد که محسني اژهاي گفت: اين پرونده در حال رسيدگي است و
مجلس هم شاکي نيست، بلکه مجلس طبق قانون گزارش تهيه و به قوه
قضاييه ارسال ميکند. در اين مورد هم گزارشاتي که آمده در حال

رسيدگي است و هنوز به پايان نرسيده است.

وي درباره آخرين جزييات پرونده معاون اول دولت احمدينژاد گفت: وي
فعلا در دادگاه محکوم شده است و پروندهاش براي اعتراض در ديوان
عالي کشور است و تا زماني که حکم وي قطعي نشود نميتوانم جزييات
آن را بيان کنم.سخنگوي قوه قضاييه در پاسخ به سوالي مبني بر اين
که آيا محکوميت «م. ر» به 15 سال حبس و 9 ميليارد تومان جزاي
نقدي صحيح است يا خير؟ گفت: قبلا گفتهام که اصل محکوميت درست است
ولي چون هنوز حکم قطعي نشده و در ديوان عالي کشور مطرح است از

بيان جزييات آن معذور هستم

پرونده سعيد مرتضوي همچنان در دادسرا

خبرنگار ديگري سوال خود را اينگونه مطرح کرد که جلسه بازپرسي
سرپرست سابق تامين اجتماعي برگزار شد و قرار کفالت دو ميليارد
توماني براي وي صادر شد. آخرين وضعيت اين پرونده را توضيح دهيد
که محسني اژهاي بيان کرد: از بيان جزئيات پرونده معذورم. پرونده
در حال رسيدگي است. فرد مذکور براي تحقيق در دادسرا حاضر شده ولي

هنوز کيفرخواست وي صادر نشده است.

در ادامه نشست خبري سخنگوي قوه قضاييه، خبرنگاري پرسيد آيا
دستگيري يکي از مديران شهرداري تهران به اتهام جاسوسي که گفته
ميشود آيپيهاي دوربينهاي مدار بسته را به سازمان مجاهدين خلق
داده صحيح است يا خير؟ و اين پرونده در قوه قضاييه است يا وزارت
اطلاعات؟محسـني اژهاي گفـت: مـن بارهـا گفتـهام از بيـان جزييـات

پروندهاي که در مرحله تحقيقات است معذورم.

وي افزود: اجمالا اين که فردي بازداشت شده درست است و اتهام او
نيز امنيتي است، اما از بيان جزييات آن معذورم.محسنياژهاي درباره
آخرين وضعيت «ح. د» بدهکار بانکي که گفته ميشود پرونده او از
اصفهان به تهران ارجاع شده است گفت: در اين پرونده هنوز

کيفرخواست صادر نشده و پرونده به دادگاه نرفته است.

کيفرخواست پرونده بابک زنجاني صادر نشده است



محسني اژهاي در پاسخ به سوالي درباره سرانجام شناسايي اموال بابک
زنجاني در داخل و خارج و اينکه آيا فرد جديدي در ارتباط با
پرونده بابک زنجاني دستگير شده يا خير؟ گفت: متاسفانه بابک
زنجاني همکاري لازم را در شناسايي اموالش در داخل و خارج با ما
ندارد، البته اموالي که در داخل شناسايي شده در مقام کارشناسي

است تا قيمتگذاري شود و مشخص شود که مبالغشان به چه ميزان است.

وي ادامه داد: اقدام جديدي که در ارتباط با اين پرونده انجام شده
اين بود که پرونده بابک زنجاني در ستاد مبارزه با مفاسد اقتصادي
مطرح شد و تصميمي اخذ شد مبني بر اين که اموالي که شناسايي شده
تقويم شود و با وکالت متهم و با نظارت دادستاني اين اموال در
اختيار وزارت نفت قرار گيرد تا وزارت نفت اگر ميخواهد اموال را

بردارد يا آنها را بفروشد.

محسنياژهاي با بيان اين که فرد جديدي در ارتباط با پرونده بابک
زنجاني بازداشت نشده است گفت: افراد بازداشت شده در اين پرونده
همان 2 – 3 نفري که در جلسه قبل گفته بودم، هستند و تعداد
بازداشتيها را اکنون به ياد ندارم، البته افردي به عنوان مطلع و
متهم مرتبط با اين پرونده هستند.محسنياژهاي تاکيد کرد: يکي از
افراد بازداشت شده در اين پرونده مدير نفتي بوده که سمت داشته و
اکنون در بازداشت است. کيفرخواست اين پرونده نيز هنوز صادر نشده

است.

عدم صدور کيفرخواست براي اتهام دوم امنيتي غنچه قوامي

سخنگوي قوه قضاييه گفت که پرونده غنچه قوامي در رابطه با دومين
اتهام امنيتي در دادسرا است و هنوز منجر به صدور کيفرخواست نشده
است.محسني اژهاي در پاسخ به سوالي مبني بر اين که آيا آزادي غنچه
قوامي که به جاسوسي متهم است با وثيقه 100 ميليون توماني کار
درستي است يا خير؟ گفت: من در رابطه با اين پرونده قبلا توضيح
دادم که ايشان دو اتهام داشت. يکي تبليغ عليه نظام و دومي اتهام

امنيتي ديگري است.

محسنياژهاي ادامه داد: در رابطه با اتهام امنيتي دوم در دادسرا
قرار منع تعقيب صادر شد، اما در مورد اتهام فعاليت تبليغي عليه
نظام کيفرخواست صادر شد. دادستان به قرار منع تعقيبي که صادر شده
بود اعتراض کرد و دادگاه اعتراض را پذيرفت و به همين جهت پرونده
مجددا به دادسرا ارجاع شد که رسيدگي به اين اتهام ادامه دارد و



کيفرخواست هنوز صادر نشده است.

وي ادامه داد: در رابطه با موضوع بازداشت نيز بايد گفت: الزامي
ندارد که بازداشت موقت ادامه داشته باشد و اين موارد را قانون

پيش بيني کرده است.

موضوع عفو در پرونده سهيل عربي مطرح نيست

خبرنگاري درباره آخرين اقدامات انجام شده در رابطه با برخورد با
مصاديق مجرمانه شبکههاي مجازي سوال کرد که سخنگوي قوه قضاييه در
اين رابطه گفت: دادستان تهران دارد اقداماتي انجام ميدهد و در

حال بررسي بعضي شبکههاي اجتماعي و سايتها است.

وي تصريح کرد: در اين رابطه کارگروه تعيين مصاديق محتواي مجرمانه
نيز دوشنبه دو هفته پيش يک جلسه فوقالعاده داشت و در آنجا
وزارتخانه ذيربط مهلت ديگري گرفت تا اقدامات لازم در خصوص برخي
شبکههاي اجتماعي را انجام دهند که هنوز اين مهلت تمام نشده است.

محسنياژهاي درباره اين که آيا احتمال عفو سهيل عربي که اتهامش
سبالنبي است، وجود دارد گفت: فعلا موضوع عفو مطرح نيست و اکنون
حکم وي به عنوان مفسد فيالارض در ديوان عالي کشور تاييد شده است،
وي درخواست اعاده دادرسي کرده که درخواست اعاده دادرسي هم بستگي
به اين دارد که آيا ديوان آن را ميپذيرد يا خير؟ و اکنون بحث عفو

وي مطرح نيست.

تاکنون ثابت نشده که پارازيتها چقدر مضرند

به گزارش ايسنا، محسنياژهاي در پاسخ به سوالي مبني بر اين که آيا
قوه قضاييه در موضوع مضر بودن پارازيتها ورود پيدا کرده است گفت:
اين امر تخصصي است و قضايي نيست. اين که هر سيگنال و موجي که
ارسال ميشود ضرر دارد، بايد ميزانش مشخص شود و اين نکته مهمي است
و بايد بررسي شود که در بعضي از پارازيتهايي که وجود دارد آيا
اين ميزان بيش از حد متعارف است يا خير؟ در واقع اين ميزان مختلف

است.

وي افزود: ما به موضوع پارازيتها رسيدگي کرديم و مطرح شد که
نميتوان به هيچ صورت بگوييم که آيا ميزان پارازيتها بيش از حد
متعارف مضر يا سرطانزا است. اگر روزي از لحاظ کارشناسي مشخص شد
که دستگاههاي ذيربط اقدامات لازم را در اين زمينه انجام نميدهند و



جرمي اتفاق افتاد حتما قوه قضاييه وارد ميشود، اما تاکنون ثابت
نشده که اين پارازيتها تا چه اندازه مضر است.

خبرنگاري در رابطه با صحبتهاي آيتالله علم الهدي مبني بر اينکه
ييلاق و قشلاق ميرحسين موسوي و مهدي کروبي به راه است و اين افراد
تحت نظارت به شمال هم ميروند توضيح خواست که محسني اژهاي گفت:

چرا در اين رابطه از من سوال ميکنيد؟ اين بحث قضايي نيست.


